
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. április 28-án tartott képviselı-
testületi ülésén.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Fonai Jenı-alpolgármester 
                       Bankics Krisztián 
                       Bızsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Tombor János 
                       Szijártó Józsefné 
                       Wittmann Dezsı-képviselı 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı     
                       Bischoffné Szőcs Erika – gazd. Vezetı                     
 
Meghívott vendégek:  
Dr. Benedek Tünde- háziorvos 
Gyırfi Georgina- védını 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel a  8 fı képviselıbıl  8 fı képviselı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi van-e más javaslat. Más javaslat nincs, javasolja az 1- és 2. napirendi 
pontokat megcserélni.  
A testület elfogadva a javaslatot az alábbi napirendet tárgyalja.  
 
Napirendek:  

 
1. Egészségügyi intézmények beszámolója- háziorvos, védını 

Elıadó és meghívott vendégek: Dr. Benedek Tünde-háziorvos, Gyırfi 
Georgina -védını 

 
2. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

3. Az önkormányzat és az Esély Alapszolgáltatási Központ 2009. évi 
gazdálkodásáról és pénzmaradvány jóváhagyásáról, támogatási kérelem 
beadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

4. Vagyon rendelet módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

5. Falubejárás tervezése és az elızı évi falubejárás tapasztalatainak összegzésérıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Szociális ügyek – zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
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Napirendek tárgyalása:  

 
1. Egészségügyi intézmények beszámolója- háziorvos, védını 

Elıadó és meghívott vendégek: Dr. Benedek Tünde-háziorvos, Gyırfi 
Georgina -védını 

 
- Zsalakó Ernı - polgármester köszönti a doktornıt, védınıt. Kéri a háziorvost, hogy 

amennyiben kívánja,  a beszámolóját egészítse ki. 
 
- Dr. Benedek Tünde  - háziorvos – köszönti a testületi tagokat, elmondja, hogy a 

rendelıben  lévı főtési gondokat problémaként vetette fel. Az intim szoba főtése – 
véleménye szerint - alul lett tervezve, nem lehet felfőteni. A nyílászárók sem 
megfelelıek. A rendelı elıtti területet játszótérnek használják, oda jó lenne egy táblát 
kihelyezni.  Délutánonként a rendelıbe járnak be a buszváróból WC-re. A 
telefonvonalnál jó lenne megnézni, hogy melyik szám hol csörög, lehetne-e olcsóbbá 
tenni ezt? Elıfizetési egysége sok, több mint a telefon, akár lehetne egyirányúsítani. 
Szőrések lesznek, prosztata is, amit vérvétellel is lehet. Vastagbélszőrés programhoz 
csatlakoztak. Nıgyógyászati szőrések folyamatosak. Családanyák összefogása jó lenne a 
településen, akár klubot is létrehoznának, milyen formában lehetne ezt megvalósítani, 
ehhez kér segítséget. 

  
 
- Gyırfi Georgina- védını – elmondja, hogy a gyermekorvos most volt elıször az idén, 

minden hónap 3. kedden fog jönni. Örül a született gyermekeknek. Jó a kismama 
állomány. Új védınıi program van, ami nagyon jó, ha internet hozzáférést is kap, akkor 
az még jobb lesz.  

 
- Dr. Benedek Tünde-háziorvos : a kismama program azért lenne jó, mert nyitottak a 

jelenlegi anyukák.  
 
- Gyırfi Georgina-védını:  elmondja, hogy szakmai ellenırzés volt, mindent rendben 

találtak. Sok jelentést e-mailen küldenek, más téren viszont több lett a papírmunka. 
 
- Zsalakó Ernı- polgármester-  úgy érzi, hogy alaposan leírta a doktornı az eredményeket 

is. Azokkal a problémákkal szembesült a testület, amirıl mindenki tud, ezeknek a 
megoldását is keresik. A kisebb problémákkal azonnal kell törıdni, pl. beázások. 
Remélhetıleg energiaracionalizálási programok lesznek, amivel ezeket meg lehetne 
oldani. Az intim szoba már korábban készült, ez a szoba közös helyiségként van 
megjelölve. Ennek a blokknak kellene a főtésrendszerét megoldani, ha szolgálati lakásról 
le lehetne ezt venni. A felázás valószínőleg szigetelési probléma lehet. A telefon 
hibabejelentı megoldja, hogy ha az 590- 008-ról nem küld számlát ezt már jelezte. A 
telefonváltozásban benne van. A civil szervezetekkel kapcsolatokban jó lenne 
együttmőködni ebben a kismama programban, a védınınek ebben aktivizálni kellene 
magát. Itt ennek akár helyet is tudna adni az önkormányzat. Örül a szőréseknek. A 
háziorvos részérıl ez a lendületet kívánja,  a jövıre is, hogy maradjon meg. Gratulál a 
védınınek az ÁNTSZ vizsgálat eredményéhez.  
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- Gyırfi Georgina- védını vállalja  a koordináló szerepelt a kismamákkal megbeszél  egy 
napot, ha kell.  

 
- Gobányi Sándor:  az állampolgárok visszajelzései alapján az egészségügyi gondoskodás 

közmegelégedésre zajlik. Sajnos sok helyen még orvos sincs. A két terület felelısét 
köszönet illeti, ezt ki kell fejezni feléjük. Technikai felvetés a legtöbb a beszámolóban, 
ezért a falubejárásban  a képviselıknek jó lenne az intézményeket is megnézni, hogy 
milyen megoldandó problémák merülnek fel.  

 
- Dr. Benedek Tünde - háziorvos:  júniustól lesz éles a praxisok szakmai minısítése, 12 

pontos rendszerben kerül értékelésre minden praxis az  egészségbiztosító felé. Ehhez 
minimális pénzt kapnak. Ez a motiváló hatást nem fogja elérni sajnos, mivel minimális 
támogatást adnak hozzá. A hálózat szépen mőködik.  

 
- Fonai Jenı: Technikai problémákat meg kell vizsgálni, a vízelvezetést is. Világítást is 

megemlíti, a rendelı elıtti világítás mőködött, de most nem,  ezt gyorsan meg lehet 
oldani. Ez vagyonvédelem miatt is jó lenne. Telefonról, úgy gondolja, hogy  jó ha van 
Matávos vonal  és mobil is. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: Javaslatot tesz  a beszámoló elfogadására,  megköszönve a  

háziorvos és a védını munkáját.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
63 /2010./IV.28./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az egészségügyi beszámolókat elfogadja. Megköszöni 
a háziorvos és a védını munkáját.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
   
 
Napirend elıtti felszólalások: 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi, hogy van-e napirend elıtti felszólalás?  
  
- Tombor János: Jelzi, hogy a Fı utcai zöldsáv tele van repcével, gazzal mi lesz, ezt 

kérdezte a lakosság, befüvesítik?  Észrevétele van  a mozgóbolttal kapcsolatban. Hétfın 
lejárt szavatossági terméket árult az egyik mozgóárus, ezt az illetékesek felé kellene 
továbbítani.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester – mindenkinek a maga elıtti járdaszakaszt kell  kaszálnia, 

most  kevesebbet kell kaszálni, reméli, hogy a gyepesítéssel is minél elıbb foglalkozik a 
beruházó. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: A mozgóárusítással kapcsolatban, ha valaki ilyet 

észlel, azt a vásárlók könyvébe rögzítenie kell, vagy fogyasztóvédelmi hatóságnál kell 
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kezdeményeznie ezt és szabálysértési eljárást lehet indítani, de természetesen a 
mozgóárusnak is  helyben szóljon, hogy cserélje ki a terméket.  

 
-  Szijártó Józsefné : Jelzi, hogy a Tőzoltó köz utcában,  ahol rossz az út, fel van töltve 

kıvel, az nem megfelelı a bicikliseknek. 
 
-  Fonai Jenı: Jelzi, hogy a Fı utcában nem ég mindenhol a lámpa a közvilágításnál. 
 
-  Bızsöny András: Kérdezi, hogy víznyomás problémák vannak a Kinizsi utcában, igaz 

ez, mert ezt jelezték felé?  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester errıl nem tud.   
  
2. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester az elıterjesztéshez az alábbi kiegészítéseket teszi: 
- Az Integrált Központ nagy gondban van, mivel a jelzırendszeres finanszírozást 

megszüntették , ezért azoknak, akik ellátták ezt a feladatot lecsökkentették a bérüket, 
ehhez kért segítséget a Központ vezetıje, hogy Baté községben ezt esetleg közcélú 
munkásokkal meg lehetne-e oldani. Természetesen ez egy bizalmi állás lenne, kapcsolt 
munkakörben ezt el is tudná látni. A jelzıkészülékekkel történı ellátás akár bıvülhetne 
is, mivel Nagyberkiben többen visszaadták a készüléket . Ez az önkormányzatnak havi 5 
ezer forint lenne. 

-  A telekalakításról: A  mőszaki irodával  egyeztetve, az elmúlt ülésen hozott  határozatot 
javasolja kiegészíteni , mivel az  5 telek érintett a rendezési terv alapján itt nyilvántartott 
régészeti lelıhely van, ezért ez is tudatni kell a vásárlóval, ebbe a határozatba ezt bele 
kell foglalni. Ez nem jelent építési korlátozást, eljáró hatóság köteles bevonni a kulturális 
örökségvédelmi hivatalt az eljárásába. 

-  Bözsöny András: Ott lakóingatlanokat alakított ki  a testület, ki tudja, hogy milyen 
tevékenységeket, vállalkozást lehet itt végezni?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: A rendezési terv, amit megenged azt lehet végezni és amire 

az eljáró hatóság kiadja az engedélyt. 
 
-  Gobányi Sándor: úgy gondolja, hogy a telkekkel kapcsolatosan  ez kötelezı tájékoztatás.  

A faluban mindent lehet, csak teljesítse az elıírt  feltételeket a vállalkozó. Az 
elıterjesztés második felében írt Re/max ingatlanközvetítı ajánlatával úgy véli, hogy  
nem kellene foglalkozni, viszont a telkek értékesítésének a honlapon való kiemelt 
szerepeltetést javasolja. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester : A RE/Max ingatlanközvetítıt ı sem javasolja, viszont egy 2 

m2-t meg nem meghaladó, jól elhelyezett táblákkal kellene jelezni,  hogy telkek eladók, 
ez kb. 30-40 e Ft lenne. Kéri a testületet, hogy szavazzanak a kiegészítésrıl.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete   8 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  

 
 
64/2010. /IV.28/ Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a 40/2010./III.31./ számon meghozott 
telekértékesítéssel kapcsolatos határozatát az alábbiakkal egészíti ki:  
 
Az értékesítésre kínált telkek  nyilvántartott régészeti lelıhelyként vannak nyilvántartva a 
település rendezési tervében, ezért az építési eljárásokban az eljáró hatóság szakhatóságként 
az Örökségvédelmi Hivatalt köteles az eljárásaiba bevonni.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs. Polgármester   
 
- Kamaszfesztiválról: Javasolja ide a  jó tanulókat  delegálni az iskolák által. A Nagyberki 

iskolában gyereknap lesz ekkor.  A taszári igazgató jónak tartja, a fenntartói tanács ülésen 
ezt felveti. Javasolja, hogy a testület bízza meg a tanácstagokat ebben, hogy delegáljanak 
ide Batéi 12-18 éves korig jó tanulókat, a támogatás összege 3000 Ft/fı. Aki jó tanuló, azt 
támogassa az önkormányzat.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
65 /2010./IV.28./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Fonyódligeten megszervezendı Kamaszfesztiválra 
a batéi állandó lakosú általános iskolás korú  jó tanulókat, az iskolák javaslata alapján 
3000,Ft/fıvel támogatja.  
 
Határidı: 2010. 05.30. 
Felelıs: polgármester 
 
- Szennyvíztervrıl: Javasolja, hogy várja meg a testület az önkormányzat ügyvédjének az  

álláspontját, és utána döntsön a fizetésrıl.  
 
- Gobányi Sándor: Úgy gondolja, hogy az  ÚMVP iroda bizonyos tanácsadási 

kötelezettségekkel is bír. Ügyvéd választ várjuk, de ezen a vonalat is fel kell venni . 
Szakmai segítséget  kell kérni, akár az országgyőlési képviselıhöz is lehet fordulni. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester – az ivóvízminıség fejlesztésben még mindig nincs 

elırelépés. Fonó községgel közösen az együttmőködést felajánljuk , de nem sok esély van 
erre.  

 
- Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy a  mozgóboltok ellenırzésével mi a helyzet, temetı 

terv közszemlére került-e, vagy hol tart ez folyamatában, méhekkel kapcsolatban mi a 
helyzet? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: A mozgóboltokkal  kapcsolatban  jelenleg felmérik, hogy kik 

jelentek meg a településen, jegyzıkönyvet vesznek fel. Számszaki adatokkal még nem 
rendelkezik, összesítés most folyik. 

 
- Gobányi Sándor: pontosan  mi tartozik ebbe az ellenırzésbe?  Írhat bele akár a 

településır  a vásárlók könyvébe? 
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : elmondja, hogy a településır megbízást kapott arra, 

hogy a helyi rendeletben elıírtakat ellenırizze, hogy van-e közterület-foglalási engedélye 
a boltosnak és fizeti –e a díjat. Ezzel az a cél, hogy azok kerüljenek  kiszőrésre, aki nem 
kért az önkormányzattól engedélyt és nem fizet díjat. Erre van csak felhatalmazása a 
településırnek, mivel ı nem köztisztviselı, másfajta ellenırzést nem végezhet. A 
méhtartó bejelentést tett a méhek elszállításáról április közepén a méhek egy részét 
elvitte, de még nem érte el a rendeletben meghatározott 50 méhcsaládot.  Az ellenırzést 
meg kell szervezni, ha jó idı lesz,  várhatón a jövı hét elején ki lehet menni. A méhész 
ellen, ha nem tartja be a rendeletben foglaltakat  szabálysértési eljárás indulhat, elıször 
felszólítás lesz, utána mehet a büntetés. 

 
- Gobányi Sándor:  Mi van a  Tőzoltó közben lévı árokkal, mivel  úgy tudja, hogy lejárt a 

határidı és nem változott semmi.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: Amennyiben nem teljesítette az elıírtakat, akkor a  

Közlekedési Hatóságnak átadják az ügyet további intézésre.  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester a vitát lezárja.  

 
3. Az önkormányzat és az Esély Alapszolgáltatási Központ 2009. évi 

gazdálkodásáról és pénzmaradvány jóváhagyásáról, támogatási kérelem 
beadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elıször javasolja elfogadni az Esély gazdálkodásáról szóló 

beszámolót.  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
66 /2010./IV.28./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2009. évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót 52.221 e Ft bevétellel ,51.399 e Ft kiadással elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester az önkormányzat gazdálkodásáról elmondja, hogy takarékosan 
gazdálkodtak. Jelentıs tartalékok vannak, a vagyont is sikerült gyarapítani. Kataszter 
átvizsgálása és a beruházások eredményeként a mérleg is jelentıs mértékben gyarapodott. 
Kérdezi, hogy van-e kérdése valakinek, ha nincs javasolja elfogadni a beszámolót.  
 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
67/2010./IV.28./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
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Baté Községi Önkormányzat az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévı települési 
önkormányzatok 2010. évi támogatására igény nyújt be és ehhez az alábbi 
nyilatkozatokat teszi:  

 

A) Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyar Köztársaság 2010. évi 
költségvetésérıl szóló 2009. évi CXXX törvény 45. § (1) bekezdése és 6. számú 
melléklet 1. pontja (továbbiakban: 6. számú melléklet) alapján támogatási igényt 
nyújt be az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévı települési 
önkormányzatok támogatására.  

B) Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete az önhibájukon kívül hátrányos 
helyzetben lévı települési önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti 
törvény alapján a következı nyilatkozatot teszi:  

 I.   

  b) Az önkormányzat lakosságszáma 2009. január 1-jén 1 000 fı alatti, és a 
Baté székhelyő körjegyzıséghez tartozik. A körjegyzıségbe tartozó 
települések megnevezése: Baté, Fonó, Kaposkeresztúr 

 

 II.   

  b) Az önkormányzat a polgármesteri hivatalon (körjegyzıségen) túl 
intézmény(eke)t nem tart fenn, azonban a Taszár, Nagyberki, 
Kercseliget székhelyő – külön jogszabály szerint létrehozott – 
társulásban részt vesz. 

Társulás keretében ellátott feladat(ok) megnevezése, felsorolása: 

Közoktatás:  

- Óvodai nevelés 

- Általános Iskolai oktatás 

Szociális-, gyermekjóléti alapellátás:  

- étkeztetés 

- házi segítségnyújtás 

- nappali ellátás 

- családsegítés 

- gyermekjóléti szolgáltatás 

A társult feladat megjelölésével az egyes társulásba tartozó 
önkormányzatok megnevezése:  

Általános iskolai oktatás:  

Taszár gesztorsággal  -  Kaposhomok, Baté, Fonó, Kaposkeresztúr, 
Gölle 

Óvodai nevelés:  

Nagyberki gesztorsággal  - Baté, Kaposkeresztúr, Nagyberki, Mosdós, 
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Kercseliget, Csoma, Szabadi, Kapospula 

Nappali ellátás, családsegítés, gyermekjóléti szolgáltatás, Étkeztetés, 
házi segítségnyújtás:  

Taszár – gesztorsággal -  Kaposhomok, Baté, Fonó, Kaposkeresztúr, 
Bıszéfa, Simonfa, Zselickislak ,Zselicszentpál, Csoma, Kercseliget, 
Mosdós, Nagyberki, Szabadi 

 Jelzırendszeres házi segítségnyújtás:  Kercseliget székhellyel -  Fonó, 
Kaposkeresztúr, Baté, Nagyberki, Mosdós, Csoma , Szabadi, Taszár, 
Kaposhomok 

 III.   

  2) Az önkormányzat lakosságszáma 2009. január 1-jén 1 500 fı vagy az 
alatti és 

   2.1. 2009. szeptember 1. után a többcélú kistérségi társulások 
támogatása keretében ösztönzött közoktatási feladatait társulásban 
(intézményi vagy többcélú kistérségi társulás keretében) látja el. 

    

   2.3. a többcélú kistérségi társulások támogatása keretében ösztönzött, az 
alábbiak szerinti feladatait társulásban (intézményi vagy többcélú 
kistérségi társulás keretében) látja el, intézményeit társulásban 
(intézményi társulásban) tartja fenn 2010. január 1. után: 

- szociális intézményi feladat: 

� idıskorúak ápolást, gondozást nyújtó otthona;  

� idıskorúak vagy fogyatékos személyek gondozóháza; 

� pszichiátriai és szenvedélybetegek átmeneti otthona; 

� hajléktalanok átmeneti szállása 

- szociális alapszolgáltatási feladat: 

� szociális étkeztetés; 

� családsegítés; 

� házi segítségnyújtás; 

� nappali ellátás 

� jelzırendszeres házi segítségnyújtást 

- gyermekek átmeneti gondozási feladata: 

� helyettes szülıi hálózat; 

� gyermekek átmeneti otthona; 

� családok átmeneti otthona 

- gyermekjóléti alapellátási feladat: 

� gyermekjóléti szolgáltatás; 

�  gyermekek napközbeni ellátása; 
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� gyermekek átmeneti gondozása 

- belsı ellenırzési feladat. 

(A felsorolásból az önkormányzat által ellátott feladatok, fenntartott 
intézmények kerültek aláhúzásra!) 

 IV.  Az önkormányzat 

  1. a 2009/2010. nevelési-, illetve tanévben 

   1.1. részt vesz a többcélú kistérségi társulás közoktatási 
feladatellátásában, és a többcélú kistérségi társulások támogatása jogcím 
igénybevételéhez vállalt – 2009. évi költségvetési törvény 8. melléklet 
IV. pont Kiegészítı szabályok 2.1.-2.3. pontjában meghatározott – 
kapacitás-kihasználtsági feltételeknek  

   a) megfelel. 

  2. a 2010/2011. nevelési-, illetve tanévben  

   2.1. részt vesz a többcélú kistérségi társulás közoktatási 
feladatellátásában, és a többcélú kistérségi társulások támogatása jogcím 
igénybevételéhez vállalt – a költségvetési törvény 8. melléklet III. pont 
Kiegészítı szabályok 2.1.-2.2. pontjában (a Kiegészítı szabályok 2.3. 
pontja figyelembevételével) meghatározott – kapacitás-kihasználtsági 
feltételeknek 

   a) megfelel. 

 V. Az önkormányzat kommunális adó helyi adó bevezetésérıl döntött, és 
költségvetésében ilyen bevételt tervez és a gazdálkodása során realizál. 

 

 VI.   

  b) Az önkormányzat a 2009. évi zárszámadására vonatkozóan az Ötv. 
92/A. §-a alapján könyvvizsgálatra nem kötelezett,  

   
bb) és a zárszámadásának hitelesítésével könyvvizsgálót saját döntése 
alapján sem bízott meg. 
 

Határidı: 2010. 04.30. 

Felelıs: polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet elfogadására. 
 
Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  

 
Baté községi Önkormányzat Képviselı-testületének 6/2010. (IV.29. ) önkormányzati  

rendelete 
Baté Község önkormányzatának 2009. évi zárszámadásáról és a pénzmaradvány 

jóváhagyásáról 
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4. Vagyon rendelet módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet módosításának elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 

Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 7/2010. (IV.29.) önkormányzati 
rendelete  

Az  önkormányzati vagyongazdálkodás szabályairól szóló 8/2003./V.28/ önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 
 

5. Falubejárás tervezése és az elızı évi falubejárás tapasztalatainak összegzésérıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester a falubejárás idıpontját 2010. május 14-re javasolja tenni. 
  
- Bızsöny András : nem javasolja ezt, mert  ha 1 év után nézik meg azt,hogy mi történt, 

akkor nincs értelme.  
 
-  Fonai Jenı:  úgy gondolja, hogy több szem többet lát, ezért ebbıl  a szempontból van 

alapja. Felmerülhetnek olyan dolgok is ami több 100 e Ft-ba kerül, amelynek a 
megvalósítása sokáig tart. 

 
-  Bızsöny András: a hatékonyság így gyenge. Ha elmegy a testület akkor kell szabni két 

hetet, fel kell mérni,  hogy mi volt, ütemtervet kell csinálni, beárazni és beütemezni a 
feladatokat. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: elmondja, hogy mi lett elvégezve az elızı falubejárás 

alkalmával, ezt tartalmazza az elıterjesztés.  
 
- Gobányi Sándor: Úgy érzi, hogy megint az van, hogy a testület hozott döntést, felelıst és 

határidıket állapított meg és nem történt mindenben intézkedés. Mikor történt a 
falubejárás , annak alapján tárgyalt egy konkrét ütemtervet a testület. Az a baj, hogy saját 
döntését sem tartja be a testület és ez baj, pl. a  Kossuth L. utca útpadkázásának 
problémája kapcsán, ha kell akkor akár lakossági fórum lesz összehívva, ha kell, pénz is 
volt hozzá. Elıször az idıjárási feltételek esetén csúsztak a munkák,  2008 decemberében 
már elkezdhetınek ítélte ezt a testület, megállt az ügy, az idıjárás és az útépítés miatt is. 
Továbbá a  Hársfa és Kinizsi utca összekötésében egy telekvita problémára villantott rá, a 
testület úgy döntött, hogy felmérést kell csinálni,  de innen nem beszélt róla többet. A 
testület döntését közreadva saját magát lejáratta sajnos, mert nem valósultak meg az általa 
elmondottak. Ha a testület hozott egy ilyen határozatot, akkor kinek van felhatalmazása, 
kinek van jogosítványa arra,  hogy azt megmásítja . Határidıket önkéntesen nem tartja be 
a testület, múlik az idı, ha ez így van , akkor tényleg  fölösleges a falubejárás. Ezt a 
beszámolót nem javasolja elfogadni, mert ezt nem azon alapul, amirıl be kellene 
számolni. 
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- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy az idei évi  idıpontról meghívót küld a 

testületnek.  Elmondja továbbá, hogy a  Kinizsi – Hársfa utca között elkezdıdött a 
felmérés és be is fejezıdött. Ott  sajnos a járdára ráépítés történt, az út igénybevétele több 
oldalról, több személy által használva van. 

 
- Gobányi Sándor – úgy tudja, hogy erre elkülönített a testület  300 e Ft-ot. 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester Az ingatlan tulajdonosa nem nyilatkozott ebben a kérdésben, 

ezért ezzel így nem lehetett semmit sem  kezdeni.  A vitát lezárja és javaslatot tesz a 
beszámoló elfogadására.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen 2 nem 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
68/2010./IV.28./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a 2009. évi falubejárás tapasztalatainak összegzésérıl 
szóló beszámolót elfogadja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
A polgármester  zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkát.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                        Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                        körjegyzı  
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